
Or.V.0062- 67 / 07

Protokół Nr 67/07
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 13 grudnia 2007 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego III kadencji, w dniu 13 grudnia
2007  roku,  o  godz.  1000  w  Starostwie  Powiatowym  w  Białymstoku,  otworzył
Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz – Przewodniczący Zarządu.

Obecni wg listy obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji,

w brzmieniu:

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu.

2. Spotkanie z  Burmistrzem Łap oraz Przedstawicielami Cukrowni
Łapy.

3. Spotkanie  z  Burmistrzem Choroszczy  i  Przewodniczącym Rady
Miejskiej.

4. Zaakceptowanie porządku obrad XIV Sesji rady Powiatu.

5. Zaakceptowanie materiałów kierowanych pod obrady:

a) projekt uchwały RPB w sprawie gospodarowania powiatowym
funduszem ochrony środowiska i gospodarki wodnej na 2008
rok.

b)  projekt  uchwały  RPB  sprawie  przyjęcia  sprawozdania  z
działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2007,

c)  projekt  uchwały  RPB  w  sprawie  przyjęcia  sprawozdania  z
działalności Komisji Statutowej Rady Powiatu Białostockiego,

d)  sprawozdanie  z  działalności  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, ocena realizacji powierzonych zadań w zakresie
modernizacji i remontów dróg powiatowych,

e)  projekt  uchwały  RPB w sprawie  wydatków budżetu  powiatu,
które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2007,

f) projekt uchwały RPB w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie
bonifikaty  od  ceny  nieruchomości  zbywanej  w  trybie
bezprzetargowym,

g)  projekt  uchwały RPB w sprawie zatwierdzenia  Planu  kontroli
Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Białostockiego.

6. Podpisanie wniosków do Wojewody Podlaskiego o potwierdzenie
prawa własności nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

7. Podpisanie wniosków do Sądu Rejonowego w sprawie wpisów do
Księgi Wieczystej gruntów zajętych pod powiatowe.



8. Rozpatrzenie wniosków Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i
Zarządzania  Kryzysowego  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w
budżecie Powiatu na 2008 rok.

9. Zapoznanie  się  z  uchwałą  nr  II.0131-6-41/07  Składu
Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie
wydania  opinii  o  projekcie  uchwały  budżetowej  na  2008  rok
Powiatu Białostockiego.

10. Zapoznanie  się  z  wnioskami  i  opiniami  Komisji  Stałych  Rady
Powiatu 

11. Zaakceptowanie  autopoprawek  do  projektu  uchwały  Rady
Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  budżetu  Powiatu
Białostockiego na 2008 rok.

12. Rozpatrzenie  pisma  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
sprawie zbycia samochodu osobowo – ciężarowego LUBLIN. 

13. Zapoznanie  się  z  pismem  Rady  Sołeckiej  w  Pogorzałkach  w
sprawie naprawy przepustu na drodze powiatowej.

14. Zapoznanie się z pismem mieszkańców wsi Dobrzyniewo Duże w
sprawie przebudowy przepustu na drodze powiatowej.

15. Zapoznanie się z pismem Wójta Gminy Juchnowiec Kościelny o
wprowadzeniu  do budżetu gminy  na rok 2008 dofinansowania
kosztów  opracowania  dokumentacji  na  przebudowę  drogi
Juchnowiec Kościelny – Wojszki.

16. Zapoznanie się z pismem Wójta Gminy Juchnowiec Kościelny w
sprawie  porozumienia  na  udzielenie  przez  gminę  pomocy  na
przebudowę  drogi  powiatowej  Koplany  –  Stacja  Lewickie  –
Juchnowiec Kościelny.

17. Zapoznanie  się  z  podaniem  w  sprawie  utwardzenia  drogi
powiatowej nr 1488 B.

18. Podpisanie  umowy  z  firmą  DROSAN  –  PROJEKT  na  wykonanie
opracowania  dokumentacji  projektowej  na  przebudowę  drogi
powiatowej Czarna Wieś Kościelna – Klimki – Wólka Ratowiecka –
Ruda Rzeczka.

19. Zapoznanie  się  z  wnioskiem  Urzędu  Miejskiego  w  Surażu  o
dokonanie przebudowy drogi powiatowej w miejscowości Zawyki
i Zawyki – Ferma z brukowej na asfaltową.

20. Podjęcie postanowienia w sprawie zaliczenia do kategorii  drogi
gminnej ulicy Zagumiennej, na odcinku od skrzyżowania z ulicą
Białostocką do skrzyżowania z ulicą Bielską droga o nr geod. 124
i 20 (165/07).

21. Przyznanie premii za miesiąc grudzień Dyrektorowi Powiatowego
Zarządu Dróg.

22. Przyznanie  premii  za  miesiąc  grudzień  dyrektorowi  PCPR  i
dyrektorom placówek pomocy społecznej.

23. Podpisanie aneksu do umowy zawartej ze Zgromadzeniem Sióstr
w Wasilkowie na prowadzenie Pogotowia Opiekuńczego.
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24. Podpisanie  aneksu  do  umowy  zawartej  z  Zarządem  Powiatu
Wysokomazowieckiego w sprawie pokrycia kosztów rehabilitacji
w WTZ w Rzącach.

25. Rozpatrzenie  wniosków  Dyrektora  PCPR  o  dokonanie  zmian  w
budżecie Powiatu na 2007 rok.

26. Rozpatrzenie  wniosku  Sekretarza  Powiatu  w  sprawie
wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu na 2007 rok.

27. Rozpatrzenie  wniosku  Głównego  Księgowego  w  sprawie
wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu na 2007 rok.

28. Rozpatrzenie  wniosku  Powiatowego  Inspektora  Nadzoru
Budowlanego w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2007 rok.

29. Rozpatrzenie pisma Dyrektora SP ZOZ w sprawie dofinansowania
przez Powiat zakupu aparatu RTG.

30. Podpisanie  pisma  do  Dyrektora  Powiatowej  Poradni
Psychologiczno – Pedagogicznej w sprawie spłaty nadpłaconego
dodatku za wysługę lat.

31. Ustosunkowanie  się  do  pisma  Dyrektora  Centrum  Kształcenia
Praktycznego w Łapach w sprawie wydzierżawienia pomieszczeń.

32. Podpisanie  odpowiedzi  na  interpelację  Radnego  Pana  Zenona
Żukowskiego dotyczącej  składów rad społecznych  działających
przy  publicznych  zakładach  opieki  zdrowotnej  o  wojewódzkim
obszarze działania.

33. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2007
rok (166/07).

34. Podpisanie  umów z Polską Wytwórnią  Papierów Wartościowych
na wytwarzanie dokumentów komunikacyjnych.

35. Podpisanie wystąpienia do Zarządu Województwa Podlaskiego w
sprawie zwiększenia przychodów powiatowego funduszu ochrony
środowiska i gospodarki wodnej związku z interpelacją Radnego
Powiatu.

36. Rozpatrzenie wniosku dyrektora Centrum Edukacji w Supraślu w
sprawie  dofinansowania  kosztów  koncertu  z  okazji  10-lecia
powstania samorządów.

37. Przyjęcie informacji w sprawie nieodpłatnego przekazania Gminie
Juchnowiec  Kościelny  nieruchomości  położonej  w  Juchnowcu
Dolnym, zabudowanej Ośrodkiem Zdrowia.

38. Podpisanie  zawiadomień  o  zmianie  opłaty  za  użytkowanie
wieczyste gruntów.

39. Sprawy różne.

Ad. 1

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu Powiatu.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego,  po zapoznaniu  się  z  treścią
protokołu  nr  66/07 z  dnia  6  grudnia  2007 roku,  przyjęli  go jednogłośnie,  bez
uwag.
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Ad. 2

Spotkanie  z  Burmistrzem  Łap  oraz  Przedstawicielami  Cukrowni
Łapy.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przywitał przybyłych
na posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego Pana Romana Czepe – Burmistrza
Łap, Pana Tomasza Popławskiego – Dyrektora Cukrowni Łapy oraz pracowników
ww. zakładu. Zwrócił się z prośbą do zebranych by przedstawili sytuację związaną
z Cukrownią.  

Wyjaśnienia  dotyczące  tej  kwestii  przedstawił  Pan  Roman  Czepe  –
Burmistrza  Łap,  podziękował  Zarządowi  i  Radzie  Powiatu  Białostockiego  za
podjęte działania w celu obrony Cukrowni. Poinformował o podjętych działaniach
przez  innych  przedstawicieli  władz  samorządowych  mających  na  celu
niedopuszczenie do likwidacji zakładu.

Dyrektor  Cukrowni  Łapy – Pan Tomasz Popławski,  zauważył,  iż  w zakład
zostały zainwestowane duże pieniądze, że jest to jedna z najnowocześniejszych i
najlepiej działających cukrowni w kraju.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  poinformował
zebranych, o przekazaniu przez Gminę Łapy na rzecz Powiatu tereny przyległe do
Zespołu Szkół Mechanicznych w Łapach oraz o propozycji sprzedaży dla Gminy
nieruchomości położonych pomiędzy ulicą Główną i Nową w Łapach. Przedstawił
zebranym trzy możliwości sprzedaży ww. nieruchomości.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  wyjaśniła
szczegóły dotyczące kwestii formalnych związanych ze sprzedażą /zał. nr 2/.

Pan  Roman  Czepe  –  Burmistrz  Łap,  zauważył,  że  spłacanie  Gminie
należności za ww. nieruchomości najwygodniejsze byłoby w ratach miesięcznych
dodał,  iż  Gmina  nabyłaby  ww.  nieruchomości  od  Powiatu  za  kwotę  998 000
złotych.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zaproponowała by
część kwoty udzielonej  przez Powiat  bonifikaty Gmina przekazała na rzecz  SP
ZOZ w Łapach.

Pan Roman Czepe – Burmistrz Łap, przyznał, że zaplanowana jest pewna
kwota na rzecz ww. szpitala. Dodał, że Gmina Łapy współpracuje z sąsiednimi
Gminami Suraż i Poświętne w celu dotowania zakupów sprzętu medycznego dla
ww. placówki.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  poinformował
zebranych  o  sytuacji  dotyczącej  przekazania  Gminie  nieruchomości  po  byłym
banku w Łapach.    

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z sytuacją dotyczącą
likwidacji  Cukrowni  Łapy oraz omówił  kwestię  sprzedaży Gminie Łapy
nieruchomości położonych pomiędzy ulicą Główną i Nową. 

Ad. 3

Spotkanie  z  Burmistrzem  Choroszczy  i  Przewodniczącym  Rady
Miejskiej.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przywitał przybyłych
na  posiedzenie  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  Pana  Jerzego  Ułanowicza  –
Burmistrza Choroszczy oraz Pana Piotra Pawła Dojlida – Przewodniczącego Rady
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Miejskiej.

Pan Jerzy Ułanowicz – Burmistrz Choroszczy,  przedłożył  zebranym pismo
skierowane  do  Generalnej  Dyrekcji  Dróg  Krajowych  i  Autostrad  Oddział  w
Białymstoku  dotyczące  ewentualnego  umieszczenia  węzła  drogowego  w
Barszczewie  /zał.  nr  3/.  Ponadto  poruszył  kwestię  remontu  ulicy  Kolejowej  w
Klepaczach.

Pan Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego, wyjaśnił, że w
planie  wydatków  na  rok  2008  nie  zostało  uwzględnione  w  projekcie  budżetu
Powiatu ww. zadanie.

Pan Jerzy Ułanowicz – Burmistrz Choroszczy, poinformował, że  „z punktu
widzenia Gminy ważne inwestycje to ulica we wsi Rogowo długości około 1 500
metrów, w tej chwili  przygotowywana jest dokumentacja techniczna dotycząca
tego odcinka oraz zakończenie chodnika w miejscowości Zastawie I. Brakuje tam
około 190 metrów chodnika, inwestycja ta powinna zamknąć się w kwocie około
30 000 złotych. To są najpilniejsze sprawy. W chwili obecnej w budżecie Gminy
jest przeznaczone na te cele 500 000 złotych. I Gmina oczekuje tutaj wsparcia ze
strony Powiatu.”

Pan  Piotr  Paweł  Dojlida  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Chroszczy,
dodał,  że  kwota  przeznaczona  na  ww.  cel  może  wzrosnąć  o  kolejne  500 000
złotych, pochodzących ze sprzedaży przez Gminę działek.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, dodał, że ze Powiat ze
swojej strony do ww. inwestycji przeznaczy 200 000 złotych. 

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz,  zwrócił  się  z
zapytaniem do Pana Marka Jędrzejewskiego – Dyrektora Powiatowego Zarządu
Dróg w Białymstoku „w przypadku szosy Kruszewskiej dokumentacja techniczna
została opracowana na jednopasmową drogę z biegnącą obok ścieżką rowerową,
w chwili  obecnej remontowane są ulice w Białymstoku i są one dwupasmowe,
więc dobrze by było żeby szosa Kruszewska nie odbiegała do ich standardów. Czy
jest tam miejsce żeby w przyszłości zrobić tam drogę dwupasmową?”

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  poinformował  „Powiat  dysponuje  tam  pasem  drogowym  o
szerokości  od  28  do  30  metrów.  Nie  ma  tu  żadnego  problemu  z  terenem.
Natomiast  dokumentacja  jest  opracowana  na  drogę  jedno  jezdniową
dwukierunkową, obok na niezależnym korpusie ścieżka rowerowa. Z tym, że w
planie  zagospodarowania  przestrzennego  ukształtowała  w  ten  sposób,  że  od
granic miasta Białegostoku aż do przewidywanego węzła zaplanowana jako droga
kategorii wojewódzkiej klasy G dwujezdniowa, dwa razy po siedem metrów.”

Pan Adam Kamiński  – Wicestarosta Powiatu Białostockiego, zauważył,  że
„najlepszym  rozwiązaniem  byłoby  gdyby  Gmina  zachciała  złożyć  wniosek  o
dofinansowanie w ramach RPO WP na drogę w kierunku Kruszewa.”

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, zauważył, że w związku z poczynionymi ustaleniami będzie należało
podpisać  w  styczniu  2008  roku  porozumienie  o  przekazaniu  zarządzania  w
odniesieniu do przejścia przez m. Rogowo i ul. Kolejową w Klepaczach pomiędzy
Zarządem a Gminą Choroszcz.

Pan Jerzy Ułanowicz – Burmistrz Choroszczy potwierdził ten fakt, dodając,
że Gmina będzie inwestorem w doniesieniu do dwóch ww. przedsięwzięć.          

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  problematyką
dotyczącą inwestycji Gminy Choroszcz na drogach Powiatowych.
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Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.  

Ad. 4

Zaakceptowanie porządku obrad XIV Sesji rady Powiatu.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
proponowanym  porządkiem  obrad  XIV  Sesji  Rady  Powiatu  Białostockiego  III
Kadencji, zaplanowanej na dzień 20 grudnia 2007 roku /zał. nr 4/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował
projekt porządku dziennego XIV Sesji  Rady Powiatu Białostockiego III
Kadencji.

Ad. 5

Zaakceptowanie materiałów kierowanych pod obrady:

a)  projekt  uchwały  RPB  w  sprawie  gospodarowania
powiatowym funduszem ochrony środowiska i gospodarki
wodnej na 2008 rok.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,
zapoznał  zebranych  z  projektem  uchwały  Rady  Powiatu
Białostockiego  w  sprawie  gospodarowania  powiatowym
funduszem ochrony środowiska i gospodarki wodnej na 2008 rok.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie
zaakceptował  projekt  uchwały  Rady  Powiatu
Białostockiego  w  sprawie  gospodarowania  powiatowym
funduszem  ochrony  środowiska  i  gospodarki  wodnej  na
2008  rok,  kierując  go  pod  obrady  Komisji  Budżetu  i
Finansów  oraz  Komisji  Rolnictwa  i  Środowiska  oraz
Turystyki i Rozwoju Powiatu i pod obrady XIV Sesji Rady
Powiatu Białostockiego celem uchwalenia. 

b) projekt uchwały RPB sprawie przyjęcia sprawozdania z
działalności  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Porządku  za  rok
2007,

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,
przedstawił  Członkom  Zarządu  projekt  uchwały  Rady  Powiatu
Białostockiego  w  sprawie  przyjęcia  sprawozdania  z  działalności
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2007 /zał. nr 6/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie
zaakceptował  projekt  uchwały  Rady  Powiatu
Białostockiego  w  sprawie  przyjęcia  sprawozdania  z
działalności  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Porządku  za  rok
2007,  kierując  go  pod  obrady  XIV  Sesji  Rady  Powiatu
Białostockiego celem uchwalenia.

c) projekt uchwały RPB w sprawie przyjęcia sprawozdania
z  działalności  Komisji  Statutowej  Rady  Powiatu
Białostockiego,

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,
zapoznał  zebranych  z  projektem  uchwały  Rady  Powiatu
Białostockiego  w  sprawie  przyjęcia  sprawozdania  z  działalności
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Komisji Statutowej Rady Powiatu Białostockiego /zał. nr 7/.

Pan Adama Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego,
przybliżył szczegóły dotyczące ww. sprawy.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie
zaakceptował  projekt  uchwały  Rady  Powiatu
Białostockiego  w  sprawie  przyjęcia  sprawozdania  z
działalności  Komisji  Statutowej  Rady  Powiatu
Białostockiego,  kierując  go  pod  obrady  XIV  Sesji  Rady
Powiatu Białostockiego celem uchwalenia.

d) sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg
w  Białymstoku,  ocena  realizacji  powierzonych  zadań  w
zakresie modernizacji i remontów dróg powiatowych,

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz,
przedstawił  zebranym  do  zaakceptowania  sprawozdanie  z
działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku /zał. nr 8/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu
Dróg w Białymstoku, przedłożył wyjaśnienia w ww. kwestii.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie
zaakceptował  sprawozdanie  z  działalności  Powiatowego
Zarządu  Dróg  w  Białymstoku,  ocenę  realizacji
powierzonych zadań w zakresie modernizacji  i  remontów
dróg powiatowych, kierując je pod obrady XIV Sesji Rady
Powiatu Białostockiego celem przyjęcia.

e)  projekt  uchwały  RPB  w  sprawie  wydatków  budżetu
powiatu, które nie wygasają z upływem roku budżetowego
2007,

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,
odczytał zabranym projekt uchwały Rady Powiatu Białostockiego
w  sprawie  wydatków,  które  nie  wygasają  z  upływem  roku
budżetowego 2007 /zał. nr 9/.

Skarbnik  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Maria  Borodziuk,
przypomniała zebranym, iż projekt ww. uchwały jest konsekwencją
zaakceptowanych przez Zarząd Powiatu Białostockiego wniosków
Powiatowego  Zarządu  Dróg  i  Samodzielnego  Stanowiska  ds.
Promocji, Współpracy z Zagranicą i Przedsiębiorczości w sprawie
umieszczenia  pewnych  kwot  w  wydatkach  nie  wygasających  z
upływem roku budżetowego 2007.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie
zaakceptował  projekt  uchwały  Rady  Powiatu
Białostockiego  w  sprawie  wydatków  budżetu  powiatu,
które  nie  wygasają  z  upływem roku budżetowego 2007,
kierując go pod obrady Komisji Budżetu i Finansów celem
zaopiniowania  oraz  pod  obrady  XIV  Sesji  Rady  Powiatu
Białostockiego celem uchwalenia.

f)  projekt  uchwały  RPB  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości  zbywanej w
trybie bezprzetargowym,

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,
przedstawił zebranym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody
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na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości zbywanej w trybie
bezprzetargowym /zał. nr 10/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie
zaakceptował projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody
na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości zbywanej
w trybie bezprzetargowym, kierując go pod obrady Komisji
Budżetu i Finansów oraz Komisji Infrastruktury Technicznej
celem  zaopiniowania  oraz  pod  obrady  XIV  Sesji  Rady
Powiatu Białostockiego celem uchwalenia.

g)  projekt  uchwały  RPB  w  sprawie  zatwierdzenia  Planu
kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Białostockiego,

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz,
zapoznał  zebranych  z  treścią  projektu  uchwały  Rady  Powiatu
Białostockiego  w  sprawie  zatwierdzenia  Planu  kontroli  Komisji
Rewizyjnej Rady Powiatu Białostockiego /zał. nr 11/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie
zaakceptował  projekt  uchwały  rady  Powiatu
Białostockiego  w  sprawie  zatwierdzenia  Planu  kontroli
Komisji  Rewizyjnej Rady Powiatu Białostockiego, kierując
go  pod  obrady  XIV  Sesji  Rady  Powiatu  Białostockiego
celem uchwalenia.

Ad. 6

Podpisanie wniosków do Wojewody Podlaskiego o potwierdzenie
prawa własności nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości wystąpił do Zarządu Powiatu z
prośbą o podpisanie wniosków do Wojewody Podlaskiego o potwierdzenie prawa
własności na rzecz Powiatu Białostockiego, w stosunku do nieruchomości zajętych
pod drogi powiatowe:

 położoną na terenie gminy Zabłudów, obręb Folwarki Wielkie, działka nr 289/9 o
powierzchni 0,0504 ha; 

 położoną na terenie gminy Zabłudów, obręb Folwarki Wielkie, działka nr 299/1 o
powierzchni 0,0320 ha,

 położoną na terenie gminy Zabłudów, obręb Folwarki Wielkie, działka nr 305/3 o
powierzchni 0,0009 ha;

 położoną na terenie gminy Zabłudów, obręb Folwarki Wielkie, działka nr 300/1 o
powierzchni 0,0408 ha;

 położoną na terenie gminy Zabłudów, obręb Folwarki Wielkie, działka nr 307/1 o
powierzchni 0,0204 ha;

 położoną na terenie gminy Zabłudów, obręb Folwarki Wielkie, działka nr 308/1 o
powierzchni 0,0028 ha;

 położonych na terenie gminy Zabłudów, obręb Folwarki Wielkie, działki nr 302/3
o powierzchni 0,0256 ha oraz nr 306/21 o powierzchni 0,0114 ha.  

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
przedłożonych wniosków, upoważniając do ich podpisania Panią Barbarę
Grabowską  –  Członka  Zarządu  Powiatu  oraz  Pana  Ireneusza
Ordziejewskiego  –  Członka  Zarządu Powiatu  Białostockiego  /zał.  nr  12
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-17/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
przedłożonego  wniosku  GKN.II.D/7002-5-23/07,  upoważniając  do  jego
podpisania Pana Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego oraz
Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr
18/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 7

Podpisanie wniosków do Sądu Rejonowego o dokonanie wpisów do
ksiąg wieczystych nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości wystąpił do Zarządu Powiatu z
prośbą o podpisanie wniosków do Sądu Rejonowego w Białymstoku o dokonanie
zmian w KW:

 dotyczącej  nieruchomości  położonej  w  obrębie  Dobrzyniewo  Dużym,  gm.
Dobrzyniewo Dużo nr KW 32.854 działka nr 723/4 o powierzchni 0,0850 ha;

 dotyczącej  nieruchomości  położonej  w  obrębie  Dobrzyniewo  Duże,  gmina
Dobrzyniewo Duże nr KW 78.397 działka nr 329/4 o powierzchni 0,0330 ha;

 dotyczącej  nieruchomości  położonych  w  obrębie  Dobrzyniewo  Duże,  gmina
Dobrzyniewo Duże nr KW 54.131 działek nr 430/1 o powierzchni 0,2320 oraz nr
569/1 o powierzchni 0,0620 ha;

 dotyczącej  nieruchomości  położonej  w  obrębie  Dobrzyniewo  Duże,  gmina
Dobrzyniewo Duże nr KW 96.046 działka nr 335 o powierzchni 0,1820 ha;

 dotyczącej  nieruchomości  położonej  w  obrębie  Dobrzyniewo  Duże.  gmina
Dobrzyniewo Duże nr KW 101.074 działka nr 495 o powierzchni 0,3060 ha;

 dotyczącej  nieruchomości  położonych  w  obrębie  Dobrzyniewo  Duże,  gmina
Dobrzyniewo Duże nr KW 124.011 działka nr 566 o powierzchni 0,090 ha oraz nr
433 o powierzchni 0,1480 ha;

 dotyczącej  nieruchomości  położonej  w  obrębie  Dobrzyniewo  Duże,  gmina
Dobrzyniewo Duże nr KW 26.461 działka nr 723/6;

 dotyczącej  nieruchomości  położonej  w  obrębie  Dobrzyniewo  Duże,  gmina
Dobrzyniewo Duże nr KW 50.005 działka nr 450 o powierzchni 0,3080 ha;

 dotyczącej działki położonej w obrębie Dobrzyniewo Duże, gmina Dobrzyniewo
Duże nr KW 107.611 działka nr 314/5;   

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
przedłożonych wniosków, upoważniając do ich podpisania Panią Barbarę
Grabowską  –  Członka  Zarządu  Powiatu  oraz  Pana  Ireneusza
Ordziejewskiego – Członka Zarządu Powiatu Białostockiego  /zał. nr 19 -
27/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 8

Rozpatrzenie wniosków Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i
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Zarządzania Kryzysowego w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie
Powiatu na 2008 rok.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
wnioskami Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego w
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu na 2008 rok /zał. nr 28 – 29/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.
wnioski,  kierując  je  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnika  Powiatu
Białostockiego  celem  ujęcia  w  projekcie  uchwały  Rady  Powiatu
Białostockiego w sprawie  uchwalenia  budżetu Powiatu Białostockiego
na 2008 rok.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 9

Zapoznanie się z uchwałą nr II.0131-6-41/07 Składu Orzekającego
Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o projekcie
uchwały budżetowej na 2008 rok Powiatu Białostockiego.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
uchwałą nr II.0131-6-41/07 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej
w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały budżetowej na 2008 rok Powiatu
Białostockiego /zał. nr 30/. 

Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu
Białostockiego.

  Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. uchwałą. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów. 

Ad. 10

Zapoznanie  się  z  wnioskami  i  opiniami  Komisji  Stałych  Rady
Powiatu. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  wnioskami  i  opiniami  z
posiedzeń następujących komisji stałych Rady Powiatu Białostockiego:

 Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Spraw Rodziny z dnia 6 grudnia 2007 roku
/zał. nr 31/.

 Komisji  Rolnictwa  i  Środowiska  oraz  Turystyki  i  Rozwoju  Powiatu  z  dnia  6
grudnia 2007 roku /zał. nr 32/,

 Komisji Infrastruktury Technicznej z dnia 6 grudnia 2007 roku /zał. nr 33/, 

 Komisji Budżetu i Finansów z dnia 10 grudnia 2007 roku /zał. nr 34/,

Zarząd Powiatu Białostockiego po zapoznaniu się  z  wnioskami i
opiniami Komisji stałych RPB przyjął je do dalszej realizacji.

Ad. 11

Zaakceptowanie autopoprawek do projektu uchwały Rady Powiatu
Białostockiego w sprawie budżetu Powiat Białostockiego na 2008 rok.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz,  poinformował
Członków Zarządu o  potrzebie  omówienia  i  zaakceptowania  autopoprawek  do
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projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  budżetu  Powiatu
Białostockiego na 2008 rok/zał. nr 35/. 

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  złożyła
wyjaśnienia  w  tej  kwestii.  Poinformowała  „że  zgodnie  z  opiniami  wyrażonymi
przez komisje stałe Rady Powiatu Białostockiego, w tym przez Komisję wiodącą
czyli Komisję Budżetu i Finansów proponowane jest wprowadzenie do wydatków
inwestycyjnych – mowa jest tu o rezerwie celowej – stanowiących udział środków
własnych  powiatu  w  realizacji  zadań  dofinansowywanych  ze  środków  UE  i
pochodzących  z  innych  źródeł  w  kwocie  1 712 124  złote  z  tego  250 000  na
dofinansowanie  wydatków  na  zakupy  inwestycyjne  aparatury  i  sprzętu
medycznego dla SP ZOZ w Łapach.  Ponadto konieczne są zmiany związane z
ustaleniem  wysokości  stawki  dotacji  dla  CKP  w  Łapach,  polegające  na
zwiększeniu kwoty dotacji do 580 005 złotych, oraz przeniesione zostały środki w
dziale  oświata  i  wychowanie  rozdział  dokształcanie  i  doskonalenie  nauczycieli
zapisano  13 488  złotych  jako  dotację  już  uzgodnionej  kwoty  z  miastem
Białymstokiem na prowadzenie zajęć i konsultacji metodycznych dla nauczycieli
pracujących  w  placówkach  prowadzonych  przez  Powiat  Białostocki.  Poza  tym
uwzględnione zostały uwagi Regionalnej Izby Obrachunkowej przesłane w opinii
dotyczącej ww. projektu.”  

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
autopoprawki  do  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w
sprawie budżetu Powiatu Białostockiego na 2008 rok.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów. 

Ad. 12

Rozpatrzenie  pisma  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
sprawie zbycia samochodu osobowo – ciężarowego LUBLIN. 

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, przedstawił Członkom
Zarządu  do  rozpatrzenia  pismo  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku w sprawie zbycia samochodu osobowo - ciężarowego /zał. nr 36/. 

Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku przedstawił zebranym
szczegóły ww. sprawy.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował
możliwość  zbycia  ww.  samochodu  przez  Powiatowy  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 13

Zapoznanie  się  z  pismem  Rady  Sołeckiej  w  Pogorzałkach  w
sprawie naprawy przepustu na drodze powiatowej.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapoznał zebranych z
treścią pisma Rady Sołeckiej w Pogorzałkach w sprawie naprawy przepustu na
drodze powiatowej /zał. nr 37/.

 Wyjaśnienia dotyczące powyższej kwestii złożył Pan Marek Jędrzejewski –
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku. 

Zarząd Powiatu Białostockiego po zapoznaniu się z ww. pismem
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przekazał je do Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku celem analizy
i przygotowania propozycji odpowiedzi.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 14

Zapoznanie się z pismem mieszkańców wsi Dobrzyniewo Duże w
sprawie przebudowy przepustu na drodze powiatowej.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
pismo mieszkańców wsi Dobrzyniewo Duże w sprawie przebudowy przepustu na
drodze powiatowej /zał. nr 38/.

Zarząd Powiatu Białostockiego po zapoznaniu się z ww. pismem
skierował  je  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku,  celem
dokonania analizy i przygotowania propozycji odpowiedzi.   

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 15

Zapoznanie  się  z  pismem  Wójta  Gminy  Juchnowiec  Kościelny  o
wprowadzeniu do budżetu gminy na rok 2008 dofinansowania kosztów
opracowania dokumentacji na przebudowę drogi Juchnowiec Kościelny –
Wojszki.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapoznał zebranych z
pismem Wójta Gminy Juchnowiec Kościelny o wprowadzeniu do budżetu gminy na
rok  2008  dofinansowania  kosztów  opracowania  dokumentacji  na  przebudowę
drogi Juchnowiec Kościelny - Wojszki /zał. nr 39/. 

Wyjaśnienia dotyczące powyższej kwestii złożył Pan Marek Jędrzejewski –
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku. 

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z treścią ww. pisma.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku. 

Ad. 16

Zapoznanie  się  z  pismem Wójta  Gminy  Juchnowiec  Kościelny  w
sprawie  porozumienia  na  udzielenie  przez  gminę  pomocy  na
przebudowę drogi powiatowej Koplany – Stacja Lewickie – Juchnowiec
Kościelny.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
treść  pisma  Wójta  Gminy  Juchnowiec  Kościelny  w  sprawie  porozumienia  na
udzielenie  przez  gminę  pomocy  na  przebudowę  drogi  powiatowej  Koplany  –
Stacja Lewickie – Juchnowiec Kościelny /zał. nr 40/. 

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku przedłożył wyjaśnienia w ww. sprawie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
porozumienie upoważniając do jego podpisania Pana Wiesława Pusza –
Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama  Kamińskiego  –
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Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 41/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  do  Powiatowego  Zarządu
Dróg w Białymstoku. 

Ad. 17

Zapoznanie  się  z  podaniem  w  sprawie  utwardzenia  drogi
powiatowej nr 1488 B.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapoznał zebranych z
podaniem w sprawie utwardzenia drogi powiatowej nr 1488 B /zał. nr 42/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  po  zapoznaniu  się  z  treścią  ww.
pisma skierował je do Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku celem
dokonania analizy i przygotowania propozycji odpowiedzi.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku. 

Ad. 18

Podpisanie  umowy  z  firmą  DROSAN  –  PROJEKT  na  wykonanie
opracowania  dokumentacji  projektowej  na  przebudowę  drogi
powiatowej Czarna Wieś Kościelna – Klimki – Wólka Ratowiecka – Ruda
Rzeczka.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
projekt  umowy  z  firmą  DROSAN  –  PROJEKT  na  wykonanie  opracowania
dokumentacji  projektowej  na  przebudowę  drogi  powiatowej  Czarna  Wieś
Kościelna – Klimki – Wólka Ratowiecka – Ruda Rzeczka /zał. nr 43/. 

Wyjaśnienia dotyczące powyższej kwestii, przedłożył zebranym Pan Marek
Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował
przedłożoną  umowę,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Wiesława
Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego
– Wicestarostę Powiatu Białostockiego, przy kontrasygnacie Pani Marii
Borodziuk – Skarbnika Powiatu Białostockiego /zał. nr 44/.  

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 19

Zapoznanie  się  z  wnioskiem  Urzędu  Miejskiego  w  Surażu  o
dokonanie  przebudowy  drogi  powiatowej  w  miejscowości  Zawyki  i
Zawyki Ferma z brukowej na asfaltową.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  zapoznał  zebranych  z  wnioskiem Urzędu  Miejskiego  w  Surażu  o
dokonanie przebudowy drogi powiatowej w miejscowości Zawyki – Zawyki Ferma
z brukowanej na asfaltową /zał. nr 45/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  po  zapoznaniu  się  z  ww.
Wnioskiem, skierował go do Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku,
celem dokonania analizy i przygotowania propozycji odpowiedzi. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku. 
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Ad. 20

Podjęcie  postanowienia  w  sprawie  zaliczenia  do  kategorii  drogi
gminnej  ulicy  Zagumiennej,  na  odcinku  od  skrzyżowania  z  ulicą
Białostocką do skrzyżowania z ulicą Bielską droga o nr geod. 124 i 20
(165/07).

Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  –  Pan  Marek
Jędrzejewski,  poinformował  Członków  Zarządu  o  prośbie  Burmistrza  Suraża  o
podjęcie  postanowienia  w  sprawie  zaliczenia  do  kategorii  drogi  gminnej  ulicy
Zagumiennej, na odcinku do skrzyżowania z ulicą Białostocką do skrzyżowania z
ulicą Bielską droga nr geod. 124 i 20 /zał. nr 46/.

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie podjął postanowienie
nr 165/07 z dnia 13 grudnia 2007 roku w sprawie zaliczenia do kategorii
drogi  gminnej  ulicy Zagumiennej,  na odcinku od skrzyżowania z ulicą
Białostocką do skrzyżowania z ulicą Bielską /zał. nr 47/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku. 

Ad. 21

Przyznanie premii za miesiąc grudzień Dyrektorowi Powiatowego
Zarządu Dróg.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński,  przestawił
zebranym wniosek  Pani  Elżbiety  Jasińskiej  –  Zastępcy  Dyrektora  Powiatowego
Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  o  przyznanie  premii  Dyrektorowi  Powiatowego
Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  –  Panu  Markowi  Jędrzejewskiemu  za  miesiąc
grudzień 2007 roku w wysokości 31% wynagrodzenia zasadniczego /zał. nr 48/. 

  Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  przyznał  premię
Dyrektorowi  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  za  miesiąc
grudzień 2007 roku w wysokości 31% wynagrodzenia zasadniczego. 

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Pani Teresie Popławskiej.

Ad. 22

Przyznanie  premii  za  miesiąc  grudzień  dyrektorowi  PCPR  i
dyrektorom placówek pomocy społecznej.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński  zapoznał
zebranych z wnioskami:

 Głównego Księgowego Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie – Pani Heleny
Czaplejewicz, o przyznanie premii Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Białymstoku Pani Elżbiecie Annie Turczewskiej za miesiąc grudzień
2007 roku w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego /zał. nr 49/,

 Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  –  Pani  Elżbiety  Anny
Turczewskiej  w  sprawie  przyznania  premii  Dyrektorom  Domów  Pomocy
Społecznej za miesiąc grudzień 2007 roku w wysokości 15% wynagrodzenia
zasadniczego, zaś Dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej w Choroszczy – Panu
Henrykowi  Smilewiczowi  w  wysokości  20%  wynagrodzenia  zasadniczego
miesięcznie  oraz  Dyrektorowi  Domu  Dziecka  w  Krasnem  –  Pani  Annie
Zieniewicz w wysokości 15% wynagrodzenia zasadniczego / zał. nr 50/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  przyznał  premię
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Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku za
miesiąc grudzień 2007 r. w wysokości 20% wynagrodzenie zasadniczego
oraz Dyrektorom Domów Pomocy Społecznej za miesiąc grudzień 2007
roku w wysokości  15% wynagrodzenia  zasadniczego,  zaś Dyrektorowi
Domu Pomocy Społecznej w Choroszczy – Panu Henrykowi Smilewiczowi
w  wysokości  20%  wynagrodzenia  zasadniczego  miesięcznie  oraz
Dyrektor Domu Dziecka w Krasnem – Pani Annie Zieniewicz w wysokości
15% wynagrodzenia zasadniczego. 

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Pani Teresie Popławskiej.

 
Ad. 23

Podpisanie aneksu do umowy zawartej ze Zgromadzeniem Sióstr w
Wasilkowie na prowadzenie Pogotowia Opiekuńczego.

Wicestarosta Powiatu Białostockiego – Pan Adam Kamiński  poinformował
Członków  Zarządu  o  potrzebie  podpisanie  aneksu  do  umowy  zawartej  ze
Zgromadzeniem  Sióstr  w  Wasilkowie  na  prowadzenie  Pogotowania
Opiekuńczego /zał. nr 51/.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Białymstoku, poinformowała zabranych o szczegółach ww. sprawy.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
aneks  do  umowy,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego oraz Panią Barbarę
Grabowską  –  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,  przy
kontrasygnacie Pani Marii Borodziuk – Skarbnika Powiatu Białostockiego
/zał. nr 52/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 24

Podpisanie  aneksu  do  umowy  zawartej  z  Zarządem  Powiatu
Wysokomazowieckiego w sprawie pokrycia kosztów rehabilitacji w WTZ
w Rzącach.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  przedstawił
zebranym aneks do umowy zawartej z Zarządem Powiatu Wysokomazowieckiego
w sprawie pokrycia kosztów rehabilitacji w WTZ w Rzącach /zał. nr 53 - 54/. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
aneks, upoważniając do jego podpisania Pana Wiesława Pusz – Starostę
Powiatu Białostockiego oraz Pana Jarosława Wądołowskiego – Członka
Zarządu  Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii
Borodziuk – Skarbnika Powiatu Białostockiego /zał. nr 55/. Do podpisania
pisma przewodniego do ww. aneksu upoważniono Pana Wiesława Pusza
– Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 56/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 25

Rozpatrzenie  wniosków  Dyrektora  PCPR  o  dokonanie  zmian  w
budżecie Powiatu na 2007 rok.
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Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński  zapoznał
zebranych z wnioskami Dyrektora PCPR o dokonanie zmian w budżecie Powiatu
na 2007 rok /zał. nr 57 - 58/. 

Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku. Poinformowała, że ww.
zmiany dotyczą przesunięć pewnych kwot między paragrafami.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww. wniosków, kierując je do Pani Marii Borodziuk – Skarbnika Powiatu
Białostockiego, w celu ujęcia w najbliższym projekcie uchwały Zarządu
Powiatu Białostockiego w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2007
rok.  

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 26

Rozpatrzenie  wniosku  Sekretarza  Powiatu  w  sprawie
wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu na 2007 rok.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał
Członków  Zarządu  z  wnioskiem  Sekretarza  Powiatu  w  sprawie  wprowadzenia
zmian w budżecie Powiatu na 2007 rok /zał. nr 59/.

Pani Anna Szczepańska – Sekretarz Powiatu Białostockiego, poinformowała,
że  „zmiana  ta  dotyczy  opłacenia  składki  członkowskiej  na  rzecz  Związku
Powiatów Polskich, w związku z przyjęciem w poczet członków.”

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wniosek,  kierując  go  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnika  Powiatu
Białostockiego, celem ujęcia w najbliższym projekcie uchwały Zarządu
Powiatu Białostockiego w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 27

Rozpatrzenie  wniosku  Głównego  Księgowego  w  sprawie
wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu na 2007 rok.

Wicestarosta Powiatu Białostockiego – Pan Adam Kamiński  poinformował
zebranych o wniosku Głównego Księgowego w sprawie wprowadzenia zmian w
budżecie Powiatu na 2007 rok /zał. nr 60/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wniosek  kierując  go  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnika  Powiatu
Białostockiego, celem ujęcia w najbliższym projekcie uchwały Zarządu
Powiatu Białostockiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Finansów  i
Budżetu.

Ad. 28

Rozpatrzenie  wniosku  Powiatowego  Inspektora  Nadzoru
Budowlanego w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2007 rok.
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Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  przedstawił
zebranym  wniosek  Powiatowego  Inspektora  Nadzoru  Budowlanego  w  sprawie
zmian w budżecie Powiatu na 2007 rok /zał. nr 61/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wniosek  kierując  go  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnika  Powiatu
Białostockiego, celem ujęcia w najbliższym projekcie uchwały Zarządu
Powiatu Białostockiego w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2007
rok.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów. 

Ad. 29

Rozpatrzenie pisma Dyrektora SP ZOZ w sprawie dofinansowania
przez Powiat zakupu aparatu RTG.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński,  przedstawił
zebranym  pismo  Dyrektora  SP  ZOZ  w  sprawie  dofinansowania  przez  Powiat
zakupu aparatu RTG /zał. nr 62/. 

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. pismem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 30

Podpisanie  pisma  do  Dyrektora  Powiatowej  Poradni
Psychologiczno – Pedagogicznej w sprawie spłaty nadpłaconego dodatku
za wysługę lat.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław Pusz  zapoznał  Członków
Zarządu z projektem pisma do Dyrektora Powiatowej Poradni Psychologiczno –
Pedagogicznej w sprawie spłaty nadpłaconego dodatku za wysługę lat  /zał. nr
63/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww. pisma,  upoważniając  do  jego podpisania  Pana Wiesława Pusza –
Starostę Powiatu Białostockiego. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 31

Ustosunkowanie  się  do  pisma  Dyrektora  Centrum  Kształcenia
Praktycznego w Łapach w sprawie wydzierżawienia pomieszczeń.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
pismo  Dyrektora  Centrum  Kształcenia  Praktycznego  w  Łapach  w  sprawie
wydzierżawienia pomieszczeń /zał. nr 65/.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z treścią ww. pisma,
upoważniając  jednocześnie  do  podpisania  odpowiedzi  w  ww.  kwestii
Pana Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 66/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
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Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 32

Podpisanie  odpowiedzi  na  interpelację  Radnego  Pana  Zenona
Żukowskiego  dotycząca  składów  rad  społecznych  działających  przy
publicznych  zakładach  opieki  zdrowotnej  o  wojewódzkim  obszarze
działania.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania  Kryzysowego  przedstawiła  zebranym  propozycję  odpowiedzi  na
interpelację  Radnego  Pana  Zenona  Żukowskiego  dotycząca  składów  rad
społecznych  działających  przy  publicznych  zakładach  opieki  zdrowotnej  o
wojewódzkim obszarze działania /zał. nr 67/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
propozycję odpowiedzi, upoważniając do jej podpisania Pana Wiesława
Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 68/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  do  Wydziału  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 33

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2007
rok (166/07).

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2007 rok / zał. nr 69/.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  przedłożyła
wyjaśnienia w ww. sprawie. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
166/07 z 13 grudnia 2007 roku w sprawie zmian w budżecie Powiatu na
2007 rok /zał. nr 70/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 34

Podpisanie umów z Polską Wytwórnią Papierów Wartościowych na
wytwarzanie dokumentów komunikacyjnych.

Wicestarosta – Pan Adam Kamiński, przestawił zebranym projekty umów z
Polską  Wytwórnią  Papierów  Wartościowanych  na  wytwarzanie  dokumentów
komunikacyjnych /zał. nr 71/. 

  Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie zaakceptował ww.
umowy,  upoważniając  od  ich  podpisania  Panią  Barbarę  Grabowską  –
Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Ireneusza
Ordziejewskiego – Członka Zarządu Powiatu Białostockiego  /zał. nr 72 -
73/.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Wydziałowi Komunikacji
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Ad. 35

Podpisanie wystąpienia do Zarządu Województwa Podlaskiego w
sprawie  zwiększenia  przychodów  powiatowego  funduszu  ochrony
środowiska  i  gospodarki  wodnej  w  związku  z  interpelacją  Radnego
Powiatu.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przedstawił Członkom
Zarządu  projekt  pisma  do  Zarządu  Województwa  Podlaskiego  w  zwiększenia
przychodów powiatowego funduszu ochrony środowiska i  gospodarki wodnej w
związku z interpelacją Radnego Powiatu.

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  pisma  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 74/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Rolnictwa  i
Środowiska.

Ad. 36

Rozpatrzenie wniosku dyrektora Centrum Edukacji  w Supraślu w
sprawie dofinansowania  kosztów koncertu z okazji  10-lecia powstania
samorządów.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
wniosek  dyrektora  Centrum  Edukacji  w  Supraślu  w  sprawie  dofinansowania
kosztów koncertu z okazji 10-lecia powstania samorządów /zał. nr 75/. 

Zarząd Powiatu Białostockiego po zapoznaniu się z ww. pismem
postanowił przeznaczyć na pokrycie kosztów ww. koncertu kwotę około
8 000 złotych. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 37

Przyjęcie informacji w sprawie nieodpłatnego przekazania Gminie
Juchnowiec  Kościelny  nieruchomości  położonej  w  Juchnowcu  Dolnym,
zabudowanej Ośrodkiem Zdrowia.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński,  zapoznał
zebranych z informacją Naczelnika Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości w
sprawie nieodpłatnego przekazania Gminie Juchnowiec Kościelny nieruchomości
położonej w Juchnowcu Dolnym, zabudowanej Ośrodkiem Zdrowia /zał. nr 76/.

 Zarząd Powiatu Białostockiego przyjął ww. informację. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 38

Podpisanie  zawiadomień  o  zmianie  opłaty  za  użytkowanie
wieczyste gruntów.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił Członkom
Zarządu zawiadomień o zmianie opłaty za użytkowanie wieczyste gruntów.

Wyjaśnień w powyższej kwestii  udzieliła Pani Maria Borodziuk – Skarbnik
Powiatu Białostockiego. 
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 Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie zaakceptował treść
ww.  zawiadomień,  upoważniając  do  ich  podpisania  Pana  Ireneusza
Ordziejewskiego –  Członka Zarządu Powiatu Białostockiego oraz Pana
Jarosława Wądołowskiego – Członka Zarządu Powiatu Białostockiego /zał.
nr 77 - 119/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości. 

Ad. 39

Sprawy różne.

W sprawach różnych Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego,
zapoznał  zebranych  z  decyzją  Wojewody  Podlaskiego  nr
WG.IV.SI.77231-5/93/07  /zał.  nr  120/  oraz  z  wnioskami  i  wyjaśnieniami
pokontrolnymi Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Białostockiego /zał. nr 121 – 122/.

Więcej  spraw różnych  nie  zgłoszono,  wobec czego posiedzenie  Zarządu
Powiatu Białostockiego w dniu 13 grudnia 2007 roku dobiegło końca o godzinie
1430. 

Protokołowała 
Ewa Jakiel

Podpisali

Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego
Barbara Grabowska – Członek Zarządu
Jarosław Wądołowski – Członek Zarządu
Ireneusz Ordziejewski – Członek Zarządu
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